



**UNIT KOMUNIKASI KORPORAT
JABATAN PERIKANAN MALAYSIA
BERITA PERIKANAN HARI INI**

**29 JUN 2021
18 ZULKAEDAH 1442H**

SENARAI AKHBAR	TAJUK
Utusan Malaysia	
Berita Harian	
Harian Metro	<ul style="list-style-type: none">• Candat sotong : Kru warga Vietnam , bot tempatan ditahan
Kosmo !	
Sinar Harian	<ul style="list-style-type: none">• 124 vesel masih belum mendaratkan hasil tangkapan
The Star	
New Straits Time	
Nanyang Siang Pau	
Malaysia Gazette	
Harakah	
Malaysia Dateline	
Bernamea	
See Hua Daily News (Kuching)	
Guan Ming Daily	
Sin Chew Daily	

JENIS AKHBAR							MUKA SURAT	TARIKH		
UTUSAN MALAYSIA		KOSMO !		THE STAR		NANYANG SIANG PAU			24.	29/6/21
BERITA HARIAN		SINAR HARIAN	/	THE SUN		ORIENTAL DAILY				
HARIAN METRO		NEW STRAITS TIMES		THE MALAY MAIL		PELBAGAI				
KATEGORI LIPUTAN : POSITIF			NEGATIF		NEUTRAL					

124 vesel masih belum mendaratkan hasil tangkapan

KUANTAN - Masalah kekurangan bekalan ikan segar di sini tidak akan berlaku kerana terdapat 124 vesel daripada vesel pukat tunda, vesel pukat erut dan vesel bubu masih belum mendaratkan hasil tangkapan mereka.

Pengarah Lembaga Kemajuan Ikan Malaysia (LKIM) Pahang, Farah Shahadah Zakaria berkata, kapasiti keseluruhan vesel ini dianggarkan berjumlah 1,067 tan metrik dan mencukupi untuk bekalan sepanjang tujuh hari kompleks LKIM Kuantan ditutup.

Menurutnya, terdapat tiga pasar nelayan di sekitar Kuantan iaitu di Balok, Kempadang dan Sepat menyediakan bekalan terus daripada nelayan Zon A yang menggunakan sampan jenis fiber dan mendaratkan sebanyak empat tan metrik ikan.

"Pasar nelayan ini beroperasi enam hari seminggu, bermula hari Sabtu hingga Khamis dan kita percaya masalah bekalan ikan segar kepada pelanggan tidak terjejas.

"Malah, stok bekalan ikan juga adalah mencukupi dan konsisten dengan bekalan

dan permintaan walaupun dalam tempoh Sekatan Pergerakan Penuh (SPP) bermula 1 Jun lalu dan notis perintah tutup premis kompleks ini," katanya dalam satu kenyataan pada Isnin.

Beliau memaklumkan, pada Mei lalu, kompleks LKIM Kuantan telah melakukan pendaratan ikan sebanyak 4,028 tan metrik sebulan dengan nilai RM9,729,310.40 berbanding 57,724.69 tan metrik (RM140,234,051.73) bagi tahun lalu.

Jelasnya, ia mengambil kira pelbagai

spesies ikan seperti aya, selar, selar kuning, tenggiri, kembong, kerisi, selayang, lolong, pari dan sebagainya.

"Kita jangka harga jualan ikan meningkat sedikit iaitu pada kadar satu hingga lima peratus disebabkan faktor lain iaitu kesukaran pengendalian dan pengedaran ikan yang didaratkan di luar Kompleks LKIM seperti bekalan ais serta kemudahan pendaratan (kren, tong ikan) sepertimana yang disediakan di Kompleks LKIM Kuantan," ujarnya.

JENIS AKHBAR						MUKA SURAT	TARIKH	
UTUSAN MALAYSIA		KOSMO !		THE STAR	NANYANG SIANG PAU			
BERITA HARIAN		SINAR HARIAN		THE SUN	ORIENTAL DAILY			
HARIAN METRO		NEW STRAITS TIMES		THE MALAY MAIL	PELBAGAI			
KATEGORI LIPUTAN : POSITIF			NEGATIF		NEUTRAL			

Candat sotong: Kru warga Vietnam, bot tempatan ditahan

Kuantan: Dua tekong dan sembilan kru warga Vietnam ditahan bersama dua bot tempatan kerana kesalahan mencandar sotong di kawasan 10 batu nautika Perairan Pekan dekat Kuala Pahang, Kelmarin.

Semua mereka itu yang berusia antara 23 hingga 49 tahun ditahan bersama kira-kira 500 kilogram (kg) sotong.

dibenarkan di kawasan 12 batu nautika ke atas sahaja.

Katanya, bagi kesalahan melanggar syarat lesen itu mereka boleh didakwa mengikut Seksyen 8 (b) Akta Perikanan 1985, sabit kesalahan boleh dikenakan denda RM20,000 atau penjara tidak melebihi dua tahun atau kedua-duanya mengikut Seksyen 25 akta yang sama.

"Semalam (kelmarin) CPS juga berjaya menahan sembilan bot tempatan dengan hasil tangkapan 100kg ikan bersama seorang telong dan empat awak-awak tempatan yang menangkap ikan menggunakan pukuk tunda di kawasan tujuh batu nautika perairan Kuala Pontian.

Endau Rompin.
"Aktiviti menangkap ikan menggunakan pukuk tunda hanya boleh dilakukan di kawasan 12 batu nautika ke atas, mereka boleh didakwa mengikut Seksyen 11, 3 (b) Akta Perikanan 1985.
"Sabit kesalahan boleh dikenakan denda RM20,000 atau penjara tidak lebih dua tahun atau kedua-duanya

mengikut Seksyen 25 akta yang sama," katanya. Beliau berkata, dua bot bersama 11 kru warga Vietnam kini ditempatkan di pangkalan CPS Jabatan Perikanan Pahang, Padang Lintang, sementara bot pukuk tunda ditempatkan di jeti nelayan Endau untuk proses tindakan undang-undang.